

Title (en)

Trolley for supporting and arranging accessories comprising symmetrically displaceable trays.

Title (de)

Fahrbare Bedienungseinheit mit symmetrisch bewegbaren Schubladen zum Lagern von Hilfswerkzeugen.

Title (fr)

Desserte de rangement et de classement d'accessoires de travail à supports de rangement mobiles symétriquement répartis.

Publication

EP 0300903 A1 19890125 (FR)

Application

EP 88401882 A 19880720

Priority

FR 8710219 A 19870720

Abstract (en)

A trolley for storing and arranging work accessories - particularly tools - comprising a chassis (2) and a plurality of storage supports (3) associated with the chassis (2) at different heights with respect to one other, in which a plurality of movable storage supports (3b) are distributed uniformly and symmetrically around the trolley, the said supports being attached to the chassis (2) such that their deployment and retraction paths are symmetrical around the trolley, the supports (3b) always being, even in a deployed position, symmetrically distributed around the trolley. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une desserte de rangement et de classement d'accessoires de travail - notamment d'outils - comprenant un châssis (2) et une pluralité de supports de rangement (3) associés au châssis (2) à différentes hauteurs les uns au dessus des autres, dans laquelle une pluralité de supports (3b) de rangement mobiles sont répartis régulièrement symétriquement autour de la desserte, lesdits supports étant associés au châssis (2) de telle sorte que leurs trajectoires de déploiement et d'escamotage sont symétriques autour de la desserte, les supports (3b) étant toujours, même en position déployée, symétriquement répartis autour de la desserte.

IPC 1-7

B25H 3/00

IPC 8 full level

B25H 3/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

B25H 3/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 2086851 A 19820519 - CHEN MING TANG
- [YD] DE 3217728 A1 19831124 - GESA GEBR SALMEN [DE]
- [Y] FR 2515948 A1 19830513 - PASQUIER ROGER [FR]
- [YD] DE 837830 C 19520502 - RICHARD ABR HERDER FA
- [A] CH 424677 A 19661115 - DRAPER & SON LIMITED B [GB], et al

Cited by

EP2428327A3

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0300903 A1 19890125; FR 2618365 A1 19890127; FR 2618365 B1 19911011

DOCDB simple family (application)

EP 88401882 A 19880720; FR 8710219 A 19870720